

**COMMUNIQUE RADIO/PRESSE**

N° - -1729 /CRP/MINTP/SG/DCT/CAO/CEA2/IE1/2025 DU 10 NOV 2025

PORTANT PUBLICATION DU RESULTAT DE L'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT N° 075/AONO/MINTP/CIPM-TCRI/2025 DU 11/08/2025, POUR L'EXECUTION DES TRAVAUX DE REHABILITATION DES STATIONS DE PESAGE ROUTIER DE BEKOKO, NJOMBE, MANDJOU ET MANWI. FINANCEMENT : BUDGET D'INVESTISSEMENT PUBLIC DU MINTP, EXERCICES 2026, 2027 ET 2028. FINANCEMENT : BUDGET D'INVESTISSEMENT PUBLIC DU MINTP, EXERCICES 2026, 2027 ET 2028.

Le Ministre des Travaux Publics communique :

Conformément aux dispositions de l'Appel d'Offres National Ouvert N° 075/AONO/MINTP/CIPM-TCRI/2025 du 11/08/2025, pour l'exécution des travaux de réhabilitation des stations de pesage routier de BEKOKO, NJOMBE, MANDJOU et MANWI. Le résultat de l'évaluation des offres des soumissionnaires se présente comme suit :

SOUSSIONNAIRES RETENUS						
N° de lot	Région	Prestations à réaliser	Montant TTC corrigé en chiffres (FCFA)	Montant TTC corrigé en lettres (FCFA)	Entreprise	Délais (mois)
1-LT	Littoral	Réhabilitation de la station de pesage routier de Bekoko.	119 288 421	Cent dix-neuf millions deux cent quatre-vingt-huit mille quatre cent vingt et un	A2I SARL B.P.: 15 456 Yaoundé Tél.: 695 56 73 60	06
2-LT	Littoral	Réhabilitation de la station de pesage routier de Njombé.	163 401 508	Cent soixante-trois millions quatre cent un mille cinq cent huit	A2I SARL B.P.: 15 456 Yaoundé Tél.: 695 56 73 60	06
3-ES	Est	Réhabilitation de la station de pesage routier de Mandjou	Infructueux			
4-AD	Adamaoua	Réhabilitation de la station de pesage routier de Manwi.	Infructueux			

SOUSSIONNAIRES NON RETENUS		
N°	Soumissionnaires	Motifs d'élimination
01	GROUPEMENT BNG SARL / GROUPE MIKA SARL	- Offre financière non moins disante.
02	GROUPEMNET SOEQUIT / ETS RP CONSTRUCT	- Disqualifié à cause de l'entreprise ETS RP CONSTRUCT pour conflit d'intérêt car elle est en groupement avec l'entreprise SOEQUIT aux lots 1 et 2 et soumissionne également seul pour les lots 3 et 4 à titre individuel
03	ETS RP CONSTRUCT	- Disqualifié pour conflit d'intérêt car elle est en groupement avec l'entreprise SOEQUIT aux lots 1 et 2 et soumissionne également seul pour les lots 3 et 4 à titre individuel

Les soumissionnaires ayant postulé pour l'Appel d'Offres ci-dessus mentionné et qui n'ont pas été retenus peuvent passer sous quinzaine retirer leurs offres au secrétariat de la Commission Interne de Passation des Marchés des Travaux de Construction et de Réhabilitation des Infrastructures. Passé ce délai, ces offres seront détruites.

Le présent communiqué qui tient lieu de main levée de caution de soumission pour les soumissionnaires non retenus sera enregistré et publié partout où besoin sera.



**RADIO/PRESS RELEASE**

No. 1729 /CRP/MINTP/SG/DCT/CAO/CEA2/IE1/2025 OF 10 NOV 2025
 TO PUBLISH THE RESULT OF THE OPEN NATIONAL CALL FOR TENDERS NO. 075/AONO/MINTP/CIPM-TCRI/2025 OF 11/08/2025, FOR THE EXECUTION OF WORKS TO REHABILITATE THE BEKOKO, NJOMBE, MANDJOU AND MANWI WEIGHING STATIONS. FINANCING: MINTP PUBLIC INVESTMENT BUDGET, 2026, 2027 AND 2028 FINANCIAL YEARS. FINANCING: MINTP PUBLIC INVESTMENT BUDGET, 2026, 2027 AND 2028 FINANCIAL YEARS.

The Minister of Public Works hereby informs the public that:

In accordance with the provisions of the Open National Call For Tenders No. 075/AONO/MINTP/CIPM-TCRI/2025 OF 11/08/2025, for the execution of works to rehabilitate the BEKOKO, NJOMBE, MANDJOU AND MANWI weighing stations, the result of the evaluation of bid is as follows:

SUCCESSFUL TENDERERS						
Lot No.	Region	Services to be provided	Reviewed amount in figures, including taxes (in CFAF)	Reviewed amount in words, including taxes (in CFAF)	Contractor	Time frame (months)
1-LT	Littoral	Rehabilitation of the Bekoko weighing station.	119,288,421	One hundred and nineteen million, two hundred and eighty-eight thousand, four hundred and twenty-one	A2I SARL PO Box: 15 456; Yaounde Tel: 695 56 73 60	06
2-LT	Littoral	Rehabilitation of the Njombe weighing station.	163,401,508	One hundred and sixty-three million, four hundred and one thousand, five hundred and eight	A2I SARL PO Box: 15,456 Yaounde Tel: 695 56 73 60	06
3-ES	East	Rehabilitation of the Mandjou weighing station	Unsuccessful			
4-AD	Adamawa	Rehabilitation of the Manwi weighing station	Unsuccessful			

UNSUCCESSFUL TENDERERS		
No.	Tenderers	Reasons for elimination
01	BNG SARL /GROUPE MIKA SARL Consortium	- Not the lowest financial offer
02	SOEQUIT / ETS RP CONSTRUCT Consortium	- Disqualified due to a conflict of interest with ETS RP CONSTRUCT, as it is part of a consortium with SOEQUIT for lots 1 and 2 and is also bidding for lots 3 and 4 on an individual basis.
03	ETS RP CONSTRUCT	- Disqualified for conflict of interest because it is in a consortium with SOEQUIT for lots 1 and 2 and is also bidding for lots 3 and 4 on an individual basis.

Tenderers who applied for the above Call for Tenders and who have not been selected may, within fifteen days, withdraw their tenders at the secretariat of the Internal Tenders Board for Infrastructure Construction and Rehabilitation Works. Beyond this deadline, these bids shall be destroyed.

This press release, which shall constitute a release of bid bond for unsuccessful tenderers, shall be registered and published wherever need be.



Yaounde, 10 NOV 2025